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Verslag van de vergadering van het presidium 2 juni 2015. 

 

Aanwezig: 

de heer F.M.J. Biemans    waarnemend voorzitter 

de heer M.J.T. van der Heijden  lid 

mevrouw M.C. Slaets-Sonneveldt  lid 

de heer J.H. Strijbosch    lid 

de heer B.H.M. Swinkels    lid 

mevrouw M.A.H. van der Zanden-Swinkels lid 

de heer M.L.M. van Heijnsbergen  griffier 

 

Afwezig:  

de heer F.H.G.M. Ronnes    voorzitter 

 

1. Opening 

De voorzitter meldt de afwezigheid van de heer Ronnes. 

 

2. Vaststelling van de commissieagenda’s van 16, 17 en 18 juni 2015 

Commissie Algemene Zaken:  

- Toevoegen: Antwoorden op gestelde vragen in commissie Algemene Zaken van 11 mei 

2015 ten aanzien van Attero zullen als ingekomen stuk worden behandeld. 

- Conceptagenda is verder akkoord. 

De leden Slaets en Strijbosch melden dat zij bij deze commissievergadering afwezig zullen zijn. 

Commissie Sociaal Domein, toevoegen: 

- Toevoegen: Toelichting afbakeningsproblematiek WMO. 

- Toevoegen: Bespreking motie PNL over ouderbijdrage jeugdzorg GGZ 

- Conceptagenda is verder akkoord. 

Commissie Ruimtelijk Domein: 

- Bij agendapunt 6 (stand van zaken bouwplannen) zullen de prestatieafspraken met 

Wocom versus de oude prestatieafspraken met woningstichting Laarbeek worden 

besproken. 

- Conceptagenda is verder akkoord. 

 

3. Evaluatie raadsvergadering 28 mei 2015.  

Een korte toelichting per agendapunt bij de behandeling van hamerstukken wordt gemist. In de 

volgende presidiumvergadering zal besproken worden wat de mogelijkheden zijn om de inhoud 

van de hamerstukken tijdens de vergadering enigszins te verduidelijken voor het luisterend 

publiek.  

 

4. Bespreking opzet behandeling kadernota 

Ingestemd wordt met de globale opzet van de raadsvergadering waarin de kadernota 2016 

wordt behandeld. De agendapunten op de voorlopige agenda wil men niet gecombineerd maar 

punt voor punt behandeld zien. Voor de indiening van technische vragen met betrekking tot de 
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kadernota en de jaarrekening wil men graag tot maandag 15 juni 2015 om 12.00 uur de 

gelegenheid hebben.  

 

5. Afspraken terugkoppeling vertegenwoordigers gemeenteraad in klankbordgroep 

Peel 6.1. 

De klankbordgroep spreekt alleen over procesmatige zaken en niet over inhoudelijke 

onderwerpen. Deze inhoudelijke onderwerpen worden in de desbetreffende commissie 

besproken met de portefeuillehouders. De portefeuillehouders dienen in voorkomende gevallen 

ook vooraf aan te geven welke belangrijke onderwerpen er op het programma staan voor 

komende vergadering van AB/DB, zodat commissieleden tijdig op de hoogte zijn van wat er 

speelt. Afgesproken wordt dat de vertegenwoordigers van Laarbeek in de Klankbordgroep Peel 

6.1 na afloop van de vergaderingen van de klankbordgroep een korte toelichting maken bij het 

verslag, wat vervolgens in de commissie Algemene Zaken kan worden besproken. 

 

6. Invulling thematische raadsbijeenkomst 10 september; 

Ingestemd wordt met het door de griffier aangedragen onderwerp: ‘bevordering contacten met 

inwoners en belangengroeperingen, in het licht van ‘de kanteling’.  

 

7. Wat verder ter tafel komt. 

- Deelname aan de Dag van de Democratie op zaterdag 12 september 2015. Gelet op de 

zeer geringe belangstelling bij de organisatie in 2014, en het feit dat het opnieuw op 

kermiszaterdag wordt gehouden, bestaat er geen belangstelling voor deelname. Er wordt 

meer waarde gehecht aan de organisatie van een Laarbeekdag zoals die in het verleden 

ook heeft plaatsgevonden. Dit zal bij de organisatie onder de aandacht worden gebracht.  

- De geplande vergadering van het presidium op 6 oktober 2015 kan niet doorgaan 

vanwege het geplande raadsuitstapje. De vaststelling van de raadsagenda zal zo 

mogelijk schriftelijk worden afgehandeld. Een eventuele uitwijkmogelijkheid als er toch 

een vergadering moet worden gehouden, is maandag 5 oktober 2015.  

- Het jaarlijks overleg met de politieleiding zal gepland worden tijdens de thematische 

raadsbijeenkomst op 12 november. Een deel van de thematische raadsbijeenkomst kan 

eventueel ook gebruikt worden voor de evaluatie van het integriteitsbeleid.  

- Het programma voor het werkbezoek van de Commissaris van de Koning wordt 

besproken. De gemaakte opmerkingen worden doorgegeven. Belangrijke vraag die 

leeft is wanneer de Commissaris een gesprek kan hebben met de gehele raad. 

 

 


